



دار التأمين  
INSURANCE HOUSE

ش.م.ع. - P.J.S.C

Date: 6 March 2026

التاريخ: 6 مارس 2026

### Announcement – Update

### إفصاح – تحديث

By virtue of this announcement, and in order to address the Market's query on the share price rise during the last two sessions, this is to inform the Market and the shareholders that the trading activity on the shares during the past two sessions is not related any undisclosed material information that could have an impact on the share price.

بهذا وبالرد على استفسار السوق حول ارتفاع سعر السهم خلال الجلستين السابقتين، نحيط السوق والمساهمين بأن حركة التداول على السهم خلال الجلستين السابقتين لا علاقة لها بأي معلومة جوهرية غير مفسح عنها قد يكون من شأنها التأثير على سعر السهم.

Nonetheless, we believe it is essential to remind the Market and our shareholders on a key disclosure made recently on the 20th of Jan, 2026 with respect to the acquisition intent received by the company. Furthermore, the Company remains fully committed to making all necessary disclosures regarding any developments related to this potential transaction, in accordance with applicable regulatory and legal requirements.

ومع ذلك، نرى من الضرورة تذكير السوق والمساهمين بالإفصاح الجوهري الذي تم مؤخراً وبالتحديد في ٢٠ يناير، ٢٠٢٦ بخصوص خطاب النوايا المتعلق بالاستحواذ الذي استلمته الشركة. كما تود الشركة التأكيد على التزامها الكامل بالإفصاح عن أي مستجدات قد تطرأ على هذه العملية المحتملة، وذلك وفقاً للمتطلبات التنظيمية والقانونية المعمول بها.

We believe that the aforementioned disclosure, together with the recent disclosures relating to the company's recovery plan, may have contributed positively to the movement in the share price.

ونرى أن الإفصاح المشار إليه أعلاه، بالإضافة إلى الإفصاحات التي تمت مؤخراً بشأن خطة تعافي الشركة، قد يكون قد أسهم في التأثير إيجاباً على سعر السهم.

This is for your information.

وهذا للعلم.

Sincerely,

مع الشكر والتقدير،،،

Mohd Abu Quora  
Chief Executive Officer

محمد أبو قورة  
الرئيس التنفيذي

